
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klostermarken  

Møde afholdt ved Henrik på krabbes alle 
Deltager Gitte Rasmussen, Mette 
Thomsen ,Gitte Hansen samt Henrik. 
Fraværende Sahra Lindholdt. 
 
Næste møde ved Mette Thomsen den. 
23/2-2017 kl. 19.30 

 

1. JAJ JAJ forsætter som normalt med vedligeholdelse af området. 
Det fungerer optimalt.  

2. Hjemmesiden Status er, at hjemmesiden stadig ikke er blevet opdateret, 
som lovet af Sahra. Mette og Gitte R. vil tage kontakt til 
Sahra om udkast. Gitte R. foreslår, at vi får sendt 
opdateringer videre til Brian. Gitte R. tager kontakt til Sahra. 

  
3. Asfalt renovering Henrik har haft kontakt til udbyder, som aftalt. De har 

sammen gennemset området. Henrik Guldberg Sørensen 
fra Arkil har givet tilbud. Vejene vil blive udbedret i 
vinterhalvåret af overstående udbyder. 
  Et nyt slidlag pr. vej koster 50- 60 kr. pr. kvm, Hvorefter 
vejene i fremtiden vil blive vedligeholdt og tilset. 
  JRJ har lagt asfalt ved pumpestationen, men Henrik 
anbefaler, at der skal rettes til og sås græs uden om 
asfalteringen. Henrik sætter JAJ til udbedring ved 
pumpestationen.  Mette vil lave status på kassebeholdning 
for at finde frem til hvor mange penge vi har på konti i 
grundejerforeningen.  
Spørgsmålet: Skal kontingent skal nedsættes fremover? 

4. fodboldsmål Gitte Rasmussen har bestilt nye mål til fodboldbanen, disse 
vil blive leveret i begyndelsen af foråret. Pris ca. 25.000 kr. 

5. skilt ved indgangen  Der er kommet nyt skilt op ved indgangen. Peter har haft 
kontakt til en person fra kommunen. Vi kan fremover 
kontakte ham direkte ved problemstillinger. Vi vil tage 
kontakt til kommunen om, at få fjernet byggeskiltet ved 
Juels alle.  

6. ukrudt ved læbæltet  Det er vedtaget på bestyrelsesmøde, at foreningen ikke 
fjerner ukrudt ved læbælter i området. Det hviler derfor på 
beboerne bosiddende ved læbælterne, at holde dem rene 
og pæne. 

 


